
PROTOKÓŁ NR XXX/2017

z obrad XXX

Sesji Rady Gminy Miedźno

odbytej w dniu 26 maja 2017 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy

Pana Leszka Idasza

Stan ustawowy Rady 15 osób.

Obecnych wg załączonej listy 15 osób (zał. nr 1).

Zaproszeni  goście  oraz przybyli  mieszkańcy zgodnie z  listą  obecności  stanowiącą załącznik do

niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył

posiedzenie  XXX  Sesji  Rady  Gminy  Miedźno.  Powitał  zebranych  radnych  oraz  pozostałych

uczestników obrad. 

Zgodnie z  podpisaną listą obecności w posiedzeniu XXX Sesji Rady Gminy Miedźno obecnych

było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych. 

W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XXX sesji

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Ocena zasobów Pomocy Społecznej.

4. Sprawozdanie  za  rok  2016  z  realizacji  „Programu  współpracy  Gminy  Miedźno  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2015 - 2019”.

5. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obciążenia  części  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej

własność Gminy Miedźno odpłatną służebnością gruntową.

7. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  kryteriów,  liczby punktów

i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów obowiązujących na drugim etapie
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postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli,  dla których organem prowadzącym jest  Gmina

Miedźno.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  

w Ostrowach nad Okszą. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata

2017-2031.

11. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

12. Interpelacje i wolne wnioski.

13. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Gminy.

Skarbnik  zgłosił  wniosek,  aby  po  punkcie  7  porządku  obrad  wprowadzić  uchwały  w  sprawie

utworzenia Zespołów Szkolno – Przedszkolnych w Miedźnie oraz Ostrowach nad Okszą. Natomiast

po  uchwale  zmieniającej  Wieloletnią  Prognozę  Finansową  Gminy  Miedźno  na  lata  2017-2031

zawnioskował  o  wprowadzenie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Kłobuckiemu przez Gminę Miedźno oraz uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania przez Gminę

Miedźno  zadania  z  zakresu  właściwości  Powiatu  Kłobuckiego.  Dodał,  że  uchwały  te  były

omawiane na komisjach. W związku z powyższym poprosił o ich wprowadzenie.

Przewodniczący Idasz poddał wniosek skarbnika pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 13

  ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Wniosek skarbnika został przyjęty.

W związku z powyższym Przewodniczący poddał porządek obrad po zmianie pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 13

  ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Proponowany porządek obrad został przyjęty. 

Rada obradowała więc według następującego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
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2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Ocena zasobów Pomocy Społecznej.

4. Sprawozdanie  za  rok  2016  z  realizacji  „Programu  współpracy  Gminy  Miedźno  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.  3 ust.  3

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2015 - 2019”.

5. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obciążenia  części  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej

własność Gminy Miedźno odpłatną służebnością gruntową.

7. Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  kryteriów,  liczby punktów

i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie  kryteriów obowiązujących na drugim

etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest

Gmina Miedźno.

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Miedźnie.

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Ostrowach

nad Okszą.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  

w Ostrowach nad Okszą.

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata

2017-2031.

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez

Gminę Miedźno.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  wykonania  przez  Gminę  Miedźno  zadania  

z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.

15. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

16. Interpelacje i wolne wnioski.

17. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Gminy.

Ad. pkt. 3 Ocena zasobów Pomocy Społecznej.

Ocenę zasobów Pomocy Społecznej omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej –

Emilia Piątek. Przedstawione przez nią informacje stanowią załącznik nr 3 do protokołu.

Wobec braku pytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.
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O godz. 9.17 do obrad dołączyła radna Gorzałka.

Ad pkt 4.  Sprawozdanie za rok 2016 z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno  

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2015 - 2019”.

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miedźno z organizacjami pozarządowymi

oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na lata 2015 – 2019” omówiła inspektor Kamila Nogal. Przedstawiona przez nią

prezentacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Wobec braku pytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

Ad pkt 5. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący  Idasz  zapytał  czy  są  jakieś  uwagi  do  protokołu  z  XXIX  Sesji  Rady  Gminy

Miedźno.

Wobec  braku uwag Przewodniczący Leszek Idasz  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu  

z XXIX Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 13

  ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Protokół z XXIX sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad.  pkt  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obciążenia  części  nieruchomości  gruntowej

stanowiącej własność Gminy Miedźno odpłatną służebnością gruntową.

Wójt wyjaśnił, że sprawa ta ciągnie się od ubiegłego roku kiedy wykonano przyłącze z instalacją

wodno  –  kanalizacyjną  dla  zaplecza  Gminnego  Punktu  Selektywnej  Zbiórki  Odpadów

Komunalnych w Miedźnie przy ul. Władysława Jagiełły 17. Przyłączono także działki sąsiednie.

Właściciel jednej z działek w celu zabezpieczenia możliwości korzystania z istniejącej tam sieci

kanalizacyjnej podjął działania zmierzające do uregulowania tej kwestii poprzez przeprowadzenie

oraz  prawidłowe  utrzymanie  kanalizacji  sanitarnej  przez  działkę  stanowiącą  własność  Gminy

Miedźno  do  działki  wnioskodawcy.  Stąd  przedłożony  radnym  projekt  dotyczący  odpłatnej

służebności gruntowej. 

Radny Kluba powiedział, że wójt nie podał nazwiska osoby prywatnej będącej właścicielem ww.

nieruchomości.

Wójt odpowiedział, że właścicielem jest Pan Zdzisław Bęben i nie jest to żadną tajemnicą. Zwrócił

się do radnego, nawiązując do wydarzeń z ostatniego posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rozwoju
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Wsi  i  Rolnictwa,  aby  nauczył  się  trzymać  swoje  nerwy  na  wodzy.  Dodał,  że  ze  względów

służbowych nie mógł uczestniczyć w tym dniu w posiedzeniu komisji. Zwrot „proszę skoczyć na

jednej  nodze”  kierowany  do  pracowników  samorządowych  nie  przystoi  radnemu  i  jest

nadużywaniem pełnionej funkcji.

Radny Kluba powiedział, że zwrócił się podczas posiedzenia komisji o wniosek dot. ustanowienia

służebności,  o  którym mowa w uzasadnieniu  uchwały.  Nie  otrzymał  go  stąd  jego prośba.  Nie

wiedział czy wniosek taki w ogóle wpłynął.

Wójt odpowiedział, że radny jak najbardziej ma prawo pytać. Chodzi jednak o sposób w jaki to

robi.  Poprosił,  aby radny umiał opanować nerwy.  Dodał,  że ma pretensje do przewodniczącego

komisji,  że  nie  podjął  działań  mających  na  celu  uspokojenie  obrad.  Zwrócił  się  do

Przewodniczącego Rady, aby zarządzić przerwę. Jeśli radny Kluba wyraża chęć zapoznania się  

z dokumentacją w tej sprawie zostanie mu ona udostępniona przez pracownika Referatu Rolnictwa i

Gospodarku Komunalnej. 

Wobec powyższego przewodniczący zarządził przerwę w obradach o godz. 9.50.

Obrady wznowiono o godz. 10.00.

Po przerwie do obrad dołączył radny Graj. Od tego momentu na sali obrad obecni byli wszyscy

radni.

Przewodniczący  poprosił  radnego  Klubę,  aby  podszedł  do  stołu  prezydialnego  zapoznać  się  

z dokumentacją i wnioskiem o jaki prosił.

Radny Kluba zapoznał się z dokumentacją i podziękował za jej udostępnienie.

Radny Bęben powiedział,  że poczuł się urażony tą sytuacją. Zwrócił się do radnego Kluby, aby

przestał  publicznie  przedstawiać  go  w  złym  świetle.  Podkreślił,  że  należy  najpierw  zasięgnąć

informacji w danej sprawie, by móc się wypowiadać na dany temat. Jeśli radny Kluba w dalszym

ciągu będzie pomawiał jego lub jego rodzinę sprawa zakończy się w sądzie. 

Radny  Kluba  powiedział,  że  przedstawione  informacje  nie  były  dla  niego  jasne  stąd  prośba  

o dodatkową dokumentację.

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję w tej sprawie i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 194/XXX/2017. 
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W załączeniu uchwała.

 Ad. pkt 7.  Podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów, liczby

punktów i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów obowiązujących na

drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do  przedszkoli,  dla  których  organem

prowadzącym jest Gmina Miedźno.

Wójt  wyjaśnił,  że  w dniu 28 marca 2017 r.  Rada Gminy Miedźno podjęła  uchwałę w sprawie

określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów

obowiązujących  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do  przedszkoli,  dla  których

organem  prowadzącym  jest  Gmina  Miedźno.  Zapis  §  3  ww.  uchwały  stanowił,  że  traci  moc

poprzednia uchwała w tej sprawie - uchwała nr 29/VI/2015 Rady Gminy Miedźno z dnia 24 marca

2015 r. Zgodnie z zasadami techniki prawodawczej jeżeli uchyla się ustawę, na podstawie której

wydano  akt  wykonawczy,  albo  uchyla  się  przepis  ustawy  upoważniający  do  wydania  aktu

wykonawczego,  przyjmuje  się,  że  taki  akt  wykonawczy traci  moc  obowiązującą  odpowiednio  

z dniem wejścia w życie ustawy uchylającej albo z dniem wejścia w życie przepisu uchylającego

upoważnienie  do  wydania  tego  aktu.  Nie  ma  więc  konieczności  zapisu  faktu  uchylenia

wcześniejszej  uchwały.  Wobec  powyższego  zasadnym  jest  podjęcie  przedłożonej  uchwały

zmieniającej uchwałę nr 187/XXIX/2017 Rady Gminy Miedźno z dnia 28 marca 2017 r.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 195/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad.  pkt.  8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  

w Miedźnie.

Asystent Komorowska  wyjaśniła, że utworzenie Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Miedźnie  

w  znacznym  stopniu  usprawni  realizację  zadań  administracyjno  –  organizacyjnych  oraz

prowadzenie  spraw  kadrowych  placówek.  Powstanie  formalna  możliwość  oszczędnego

gospodarowania budżetem i majątkiem szkoły podstawowej i przedszkola. Połączenie nie zmieni

obwodu  szkolnego  Szkoły  Podstawowej  im.  Wołyńskiej  Brygady  Kawalerii  w  Miedźnie.

Utworzenie Zespołu będzie również korzystne ze względów dydaktyczno - wychowawczych, gdyż
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stworzone zostaną warunki  do większej  integracji  środowiska nauczycieli,  rodziców i  uczniów.

Szkoła i przedszkole znajdują się w jednym budynku ich połączenie umożliwi szerszy i bardziej

racjonalny dostęp do  posiadanych baz dydaktyczno  - wychowawczych. W związku z powyższym

zasadne  jest  takie  działanie.  Dodała,  że  identyczne  uzasadnienie  będzie  także  dla  kolejnej

podejmowanej uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Ostrowach nad

Okszą. Przedstawiła też dane statystyczne dotyczące obu Zespołów. Jeśli chodzi o Zespół Szkolno –

Przedszkolny w Miedźnie:

–placówka  będzie  liczyła  545  uczniów  (404  uczniów  w  szkole  podstawowej  z  oddziałami

gimnazjalnymi i 141 dzieci w przedszkolu);

–zatrudnienie  znajdzie  76  osób  (59  w  szkole  podstawowej  z  oddziałami  gimnazjalnymi  i  17  

w przedszkolu – w tym 53 nauczycieli i 23 osoby z obsługi i administracji);

–będzie 27 oddziałów (21 w szkole podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi i 6 w przedszkolu).

Jeśli chodzi o Zespół Szkolno – Przedszkolny w Ostrowach nad Okszą:

–placówka  będzie  liczyła  299  uczniów  (224  uczniów  w  szkole  podstawowej  z  oddziałami

gimnazjalnymi i 75 dzieci w przedszkolu);

–zatrudnienie  znajdą  42  osoby  (33  w  szkole  podstawowej  z  oddziałami  gimnazjalnymi  i  9  

w przedszkolu – w tym 28 nauczycieli i 14 osób z obsługi i administracji);

–będzie 15 oddziałów (12 w szkole podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi i 3 w przedszkolu);

Radny Graj  zapytał  czy będzie zmieniony statut  obu placówek.  Dodał,  że  podczas  posiedzenia

komisji była mowa o zastępcy dyrektora ds. przedszkola. 

Asystent  Komorowska wyjaśniła,  że  powołanie zastępcy leży w gestii  dyrektora.  W przypadku

placówki w Miedźnie przez najbliższe 2 lata będzie obowiązywał tzw. okres przejściowy, gdzie

zastępcą będzie dyrektor likwidowanego gimnazjum. Jeśli chodzi o to kto może zostać zastępcą

dyrektora - regulują to odpowiednie przepisy oświatowe.

Radny Graj zapytał czy zostanie to ujęte w Statucie.

Asystent  Komorowska  powiedziała,  że  w  tym statucie,  który  uchwala  rada  nie.  Po  powstaniu

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego trzeba opracować statut dla każdej z placówek wchodzących  

w jego skład. Jest to jednak uprawnienie Rady Pedagogicznej, a nie Rady Gminy. 

Radny Graj powiedział, że ciężko wyobrazić sobie jednego dyrektora, który będzie pracował na

trzech statutach. Dodał, że w statucie powinien być ujęty zapis o zastępcy dyrektora.

Asystent Komorowska odpowiedziała, że takie są zapisy ustawy. 

Wójt powiedział, że stanowisko radcy prawnego było takie, że nie można było dokonać takiego

zapisu. Ustanowienie szczegółowego zapisu będzie rolą Rady Pedagogicznej.  Wiadomym jest, że
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należy  racjonalnie  zarządzać  jednostką  jaką  jest  szkoła.  W  związku  z  tym  w  ocenie  Wójta

zasadnym jest powołanie na zastępcę osoby, która ma doświadczenie w danej dziedzinie.

Radna  Gorzałka  powiedziała,  że  z  doświadczenia  wie  jak  ciężka  jest  praca  dyrektora  szkoły.

Dodała,  że  początkowo była  za  powstaniem Zespołów Szkolno – Przedszkolnych,  jednak teraz

zmieniła zdanie. Podkreśliła, że w jej ocenie należy zaczekać z tym działaniem, aż minie tzw. okres

przejściowy. Dodała, że uchwała ta podejmowana jest „na szybko”.

Radny Bęben powiedział,  że nie może się z tym zgodzić. Dodał, że zna szkołę gdzie na tysiąc

uczniów jest  jeden dyrektor  i  jeden zastępca.  Placówka ta  funkcjonuje świetnie.  Wszystko jest

kwestią odpowiedniego zarządzania. 

Wójt  powiedział,  że  na  ostatnich  komisjach  uchwały  te  były  omawiane.  Nie  można  mówić,  

że  uchwała  podejmowana  jest  „na  szybko”.  Pomysł  utworzenia  Zespołów  Szkolno  –

Przedszkolnych pojawia się w dyskusjach od około 10 lat. 

Radny Graj zapytał jak wygląda sytuacja z Zespołem Szkolno – Przedszkolnym w Mokrej. 

Wójt  odpowiedział,  że  Gminne  Przedszkole  w  Mokrej  jest  częścią  Zespołu  Szkolno  –

Przedszkolnym,  który ma jednego dyrektora.  Jeśli  Rada Gminy podejmie  przedłożone projekty

uchwał na terenie  Gminy będą funkcjonować trzy Zespoły Szkolno – Przedszkolne: w Mokrej,

Miedźnie oraz Ostrowach nad Okszą.

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

1 osoba nie wzięła udziału w  głosowaniu.

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 196/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad.  pkt  9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  

w Ostrowach nad Okszą.

Asystent  Komorowska  powiedziała,  że  uzasadnienie  do  ww.  uchwały  jest  identyczne  jak  

w stosunku do podjętej przed momentem.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 1
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 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

1 osoba nie wzięła udziału w  głosowaniu.

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 197/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Ostrowach nad Okszą.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  w  przedłożonym  radnym  projekcie  wkradł  się  błąd.  Prawidłowa  nazwa

miejscowości  to  Ostrowy  nad  Okszą,  a  nie  jak  podano  Ostrowy.  Zmiany  wyświetlono  na

projektorze.  Sama uchwała  dotyczy udzielenia  dotacji  dla  Ochotniczej  Straży Pożarnej  (OSP)  

w Ostrowach nad Okszą na zakup samochodu pożarniczego  w kwocie 550.000,00 zł. Szczegółowe

zasady udzielenia i rozliczenia dotacji stanowić będzie umowa zawarta pomiędzy Wójtem Gminy, 

a  Zarządem OSP Ostrowy nad  Okszą.  Pomoc  ta  była  uwarunkowana  otrzymaniem wsparcia  

z Krajowego Systemu Ratowniczo – Gaśniczego, które jednostka OSP otrzymała.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

1 osoba nie wzięła udziału w  głosowaniu.

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 198/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt 11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Skarbnik omówił zmiany w stosunku do projektu, który radni otrzymali na posiedzeniach komisji.

Zostały  one  wyświetlone  na  projektorze.  Wyjaśnił,  że  zmniejszenie  o kwotę  4 815 000,00 zł

wysokości  zaplanowanych  dochodów budżetowych  związanych  z budową kanalizacji  sanitarnej

w Ostrowach  nad  Okszą  wiąże  się  z planowanym  terminem  zakończenia  tej  inwestycji.

W przypadku  uzyskania  dofinansowania  wypłata  środków  finansowych  nastąpi  w roku  2018.

Zwiększenie  dochodów  budżetowych  o kwotę  190 000,00 zł  dotyczy  dofinansowania  z budżetu

Państwa  (Fundusz  Ochrony  Gruntów  Rolnych)  inwestycji  polegającej  na  budowie  drogi  do

Kołaczkowic  Dużych.  Koszty  tej   inwestycji  wynoszą  727 242,63 zł.  Zgodnie  z decyzjami

Wojewody  Sląskiego  ustalone  zostały  wysokości  dotacji  dotyczących  finansowania  z budżetu
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państwa  wychowania  przedszkolnego  oraz  stypendiów.  Odpowiednio  planowane  kwoty  dotacji

zostały zmniejszone o 70 638,00 zł dla finansowania wychowania przedszkolnego i 10 000,00 zł dla

dotacji  z tytułu  stypendiów.  Zmniejszone  zostały  również  o 35 000,00 zł  planowane  dochody

z tytułu usług  w dziale  Oświata.  Zaplanowane zostały w kwocie  4 000,00 zł  dochody dotyczące

realizacji  w Szkole Podstawowej w Miedźnie za pośrednictwem Fundacji  Polsko-Amerykańskiej

projektu pod nazwą „Daj sobie szansę – Uwolnij Pasję”, zmniejszona o 6 000,00 zł została kwota

planowanych  dochodów  związanych  ze  zwrotem  wypłaconych  świadczeń  z funduszu

alimentacyjnego.  Kwota  4 913,87 zł  dotyczy  zmiany  w klasyfikacji  dochodów  związanych

z opłatami za dostarczanie wody.

Zmiany  w wydatkach  dotyczą  w większości  zadań  inwestycyjnych.  W związku  z podjętymi

działaniami  związanymi  z pozyskiwaniem  dofinansowania  projektów  inwestycyjnych  ze  źródeł

zewnętrznych Gmina Miedźno uzyskała szansę zrealizowania w latach 2017-2018 wielu nowych

inwestycji. W rozdziale Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi w 2017 roku zabezpieczone

zostały środki finansowe na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą w kwocie

100 000,00 zł.  Inwestycja  będzie  dofinansowana  w kwocie  3 413 000,00 zł  w ramach  RIT.  Na

wykonanie prac projektowych dotyczących budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości Izbiska

zaplanowana  została  kwota  150 000,00 zł.  Wartość  kosztorysowa  projektu  to  3 168 862,90 zł

a planowane  dofinansowanie  z PROW  to  1 874 563,00 zł.  Jednocześnie  w dziale  Transport

i łączność  zaplanowane  zostały  w wysokości  2 000  000,00 zł.  środki  finansowe  na  wykonanie

wspólnie z powiatem kłobuckim chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach Mokra,

Miedźno,  Ostrowy  i Władysławów.  Zasady  na  jakich  te  inwestycje  zostaną  wykonane  określi

umowa zawarta pomiędzy Powiatem Kłobuckim a Gminą Miedźno. Zmniejszone o 150 000,00 zł

zostały planowane w 2017 roku wydatki na modernizację budynku Urzędu Gminy. Główne wydatki

związane  z tą  inwestycją  wykonywane  będą  w roku  2018.  Zmiany  w uchwale  w kwotach

4 200,00 zł oraz 1 000,00 zł są wynikiem decyzji zebrania wiejskiego w Mokrej w sprawie podziału

środków budżetowych przeznaczonych do dyspozycji sołectwa Mokra. Zwiększony o 60 000,00 zł

został również plan wydatków budżetowych w 2017 roku na przebudowę Gminnego Przedszkola

w Ostrowach nad Okszą. Środki te przeznaczone zostaną na wykonanie dokumentacji projektowej

realizowanego przedsięwzięcia.  Rozbudowa zrealizowana zostanie jako zadanie wieloletnie przy

wykorzystaniu środków pomocowych w maksymalnej kwocie 2 200 000,00 zł. Wartość zadania to

2 812 989,00 zł.  Następnymi  wieloletnimi  inwestycjami  wykorzystującymi  dofinansowanie  ze

środków  unijnych  są  Termomodernizacja  zespołu  budynków  szkoły  podstawowej,  gimnazjum

i przedszkola  w Miedźnie  oraz  Instalacja  ogniw  fotowoltaicznych  dla  budynków  użyteczności

publicznej w Gminie Miedźno. Na każdą z tych inwestycji zaplanowana została w budżecie Gminy
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Miedźno  w 2017  roku  kwota  50 000,00 zł.  Wartość  każdego  z tych  zadań  inwestycyjnych  to

1 200 000,00 zł.  z możliwym dofinansowaniem do 85% kosztów kwalifikowalnych.  W budżecie

Gminy Miedźno na 2017 rok zaplanowany został  zakup generatora prądotwórczego na potrzeby

Urzędu Gminy i jednostek podległych. Kwota planowanych wydatków na ten cel to 50 000,00 zł.

W dziale Gospodarka Komunalna zaplanowane zostały również środki finansowe na modernizację

budynku komunalnego po byłej szkole podstawowej w miejscowości Kołaczkowice Duże w kwocie

330 000,00 zł.  Zmniejszone  zostały  o kwotę  400 000,00 zł.  zaplanowane  na  2017 rok  wydatki

budżetowe  z przeznaczeniem  na  modernizację  oświetlenia  ulicznego.  Główne  wydatki  na  tą

inwestycję będą realizowane w następnych latach budżetowych.

Aby zbilansować budżet Gminy Miedźno w 2017 r. zaangażowane zostały przychody budżetowe

związane z nadwyżką budżetową w kwocie 4 795 870,06 zł oraz wolnymi środkami w wysokości

487 485,93 zł. Zmieniła się również struktura przychodów związanych z pożyczkami i kredytami

zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały.

W związku z przeprowadzonymi operacjami zmianom uległy następujące załączniki do uchwały

budżetowej Gminy Miedźno: Plan dochodów i wydatków związanych z realizacją własnych zadań

bieżących  Gminy  w 2017  roku,  Zestawienie  planowanych  kwot  dotacji  udzielonych  z budżetu

Gminy w 2017 roku,  Plan wydatków na programy finansowane z udziałem środków pochodzących

z budżetu  Unii  Europejskiej  na  2017 rok,  Środki  na  zadania  realizowane  w ramach  funduszu

sołeckiego na 2017 rok, Plan wydatków inwestycyjnych Gminy do realizacji w 2017 roku.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

1 osoba nie wzięła udziału w  głosowaniu.

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 199/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno

na lata 2017-2031.

Skarbnik wyjaśnił, że projekt uchwały wynika z dostosowania zmian omówionych przy zmianie

budżetu do WPF.

Wójt  powiedział,  że  w  załączniku  nr  3  do  uchwały  kwota  rozbudowy Gminnej  Oczyszczalni
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Ścieków  w Ostrowach  nad  Okszą  w  latach  2017-2018  wzrosła  do 4.000.000,00  zł.  Powodem

takiego rozwiązania jest możliwość uzyskania dofinansowania także na rozbudowę starej  części

oczyszczalni. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 200/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad.  pkt  13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Kłobuckiemu przez Gminę Miedźno.

Skarbnik wyjaśnił, że kwotę w wysokości 2 000 000,00 zł przeznacza się na realizację zadania

inwestycyjnego  polegającego  na  budowie  chodników  wzdłuż  dróg  powiatowych.  Inwestycja

realizowana  będzie  na  mocy  porozumienia  z  Powiatem  Kłobuckim.  Dodał,  że  środki  te  były

zabezpieczone w budżecie. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 201/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała

Ad.  pkt  14.   Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do wykonania  przez  Gminę Miedźno

zadania z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.

Skarbnik wyjaśnił, że współpraca z Powiatem Kłobuckim odbywa się tutaj podobną procedurą jak

poprzednio. Gmina przyjmuje do wykonania zadanie z zakresu właściwości Powiatu Kłobuckiego.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14
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 ✓ głosów „przeciw” - 0 

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 202/XXX/2017. 

W załączeniu uchwała

Ad. pkt. 15. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację  z  działalności  między  sesjami,  obejmującą  okres  od  28  marca  2017  r.  do  

25 maja 2017 r. przedstawił Wójt. 

Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 

Wobec braku pytań do sprawozdania przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku

obrad.

Ad. pkt. 18. Interpelacje i wolne wnioski. 

Radny Graj zapytał czy byłaby możliwość numerowania projektów uchwał wyświetlanych podczas

sesji.

Wójt odpowiedział, że nigdy nie ma pewności czy dana uchwała zostanie podjęta. Dlatego projekty

nie są numerowane.

Radny Graj odpowiedział,  że numerowanie projektów nie jest  jakąś skomplikowaną czynnością

techniczną i można wprowadzać to w trakcie sesji.

Wójt odpowiedział, że podobnie mało skomplikowaną czynnością jest samodzielne numerowanie

projektów, które dostają radni. 

Przewodniczący  Idasz  zapytał  czy  w  związku  z  rosnącymi  w  ostatnim  czasie  wnioskami  

o udzielenie informacji publicznej  planuje się dodatkowe zatrudnienie w urzędzie. Zwrócił uwagę

na fakt występowania o spore ilości dokumentacji, a nawet kopie całych projektów inwestycji. 

Wójt  odpowiedział,  że  formę  przekazania  informacji  określa  wniosek  o  udzielenie  informacji

publicznej.  Ustawowy termin to 14 dni.  Jeśli  wniosek wpływa urząd zobowiązany jest  udzielić

odpowiedzi. Zaznaczył jednak, że nie wszystkie informacje mogą i będą udostępniane. Należy mieć

na uwadze ten fakt. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy obciążenie pracowników koniecznością odpowiedzi na wniosek

nie opóźni realizacji zaplanowanych inwestycji. 

Wójt odpowiedział, że nie. 

Radny Bęben powiedział, że z dokumentacją zarówno projektową jak i pozostałą można zapoznać

się  także  w  urzędzie  na  miejscu.  Nie  ma  konieczności  każdorazowo  prosić  o  jej  całościowe

skserowanie. 

Ad. pkt 19 Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Gminy.

13



W związku  z  wyczerpaniem wszystkich  punktów  porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XXX sesji Rady Gminy

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 11.14.

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Anna Kuras (-) Leszek Idasz
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